
Konferencija  za  medije  Visokog  predstavnika  i  predsjedatelja
Vijeća  ministara  BiH

Bruxelles, 27. veljače 2007. godine, 13,00 sati

Dobar dan i hvala što ste došli.

Zadovoljstvo mi je što vam se danas mogu obratiti uz predsjedatelja Vijeća ministara, gospodina Nikolu Špirića, koji
je prvi put nazočio sjednici Vijeća za provedbu mira (PIC).

I jutros a i sinoć smo vodili konstruktivne razgovore i smatram da se koncenzus sada jasno nazire.

Jutros, na samom početku sjednice, sva tri člana Predsjedništva BiH imali su priliku obratiti se PIC-u.

Tijekom sat i petnaest minuta premijer Špirić je sa članovima PIC-a razgovarao o programu svoje Vlade.

Ova razmjena mišljenja je bila izuzetno korisna, a politički direktori PIC-a su imali priliku čuti različite stavove koji
su im danas prezentirani.

Politički direktori PIC-a su također razgovarali o nizu drugih pitanja, uključujući i pitanje tranzicije, suradnje s
Međunarodnim kaznenim sudom za bivšu Jugoslaviju u Haagu, kao i o općim pitanjima koja se odnose na plan
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reformi.

Kao što sam ranije naglasio, ovi razgovori su bili konstruktivni. Međutim, u ovoj fazi nisam u mogućnosti dati vam
bilo kakve dodatne informacije o zaključcima PIC-a i o budućem mandatu i strukturi međunarodne zajednice u
Bosni i Hercegovini.

Ponovo ćemo se vidjeti u 16,00 sati kada ću vam prezentirati Communiqué Vijeća za provedbu mira i objasniti
zaključke donesene na sjednici.

Sada bih pozvao premijera Špirića da vam se obrati. 


